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indicated, all other terms and conditions of the Solicitation
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This amendment is being raised to make the following changes to Request for Proposal 5K004-
192423/A:   

Question: Under 3.0 - from discussion with Industry Canada they do not certify to the four decimal  
places - is there a specific scale that can? 

3.0 Specifications  

3.1. Balance weighing to four decimal places: 

1) Must obtain Measurement Canada certification.  
2) Must be readable to 0.0001 gram or 0.1 milligram 

We have four decimal scales that can be certified to 0.001 g - please confirm that this may be 
acceptable. 

Answer:  Certification to 0.001g (3 decimal points) would be acceptable for this fine scale. 

This 4 decimal points scale does not need to be approved for legal trade while the other 2 
decimal points scales do. 

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN THE SAME.   

La présente modification vise à apporter les changements suivants à la demande de propositions 5K004-
192423/A :   

Question : Au point 3.0 – Selon une discussion avec Industrie Canada, ils ne certifient pas à quatre 
décimales près. Existe-t-il une balance particulière qui peut être certifiée à quatre décimales? 

              3.0 Spécifications  

              3.1. Balance ayant une précision de pesée à quatre décimales près 

1) Doit obtenir la certification de Mesures Canada. 
2) Doit être lisible à une précision de 0,0001 g ou 0,1 mg. 

             Nous avons des balances ayant une précision à quatre décimales près qui peuvent être certifiées 
à 0,001 g; veuillez confirmer s’il s’agit d’une solution acceptable. 

Réponse :  La certification à 0,001 g (3 décimales) serait acceptable pour cette balance. 

Cette balance ayant une précision de pesée à quatre décimales près n’a pas à être approuvée  
pour le commerce légal, alors que les autres balances ayant une précision de pesée à deux  
décimales près doivent l’être.  

                               
TOUTES LES AUTRES MODALITÉS DEMEURENT INCHANGÉES. 
 


